



**PHOTOPIA  
HAMBURG**

**13. - 16.10.22**  
photopia-hamburg.com

**FESTIVAL OF  
IMAGING!**

#### HASHTAGS

#photopiahamburg #photopia  
#shareyourvision  
#bepartofthemultiverse  
**Konferenzen | conferences**  
#creativecontentconference  
#imagingexecutives

#### LINKS

[Website](#)  
[Instagram](#)  
[Facebook](#)  
[LinkedIn](#)  
[YouTube](#)

#### DOWNLOAD-LINKS

[Logo](#)  
[Bilder / Images](#)  
[Pressemitteilungen /  
press releases](#)  
[Social Media Post / Banner](#)

#### KONTAKTE | CONTACTS

##### Pressekontakt | press contact

#### Christian Freitag

PR Manager PHOTOPIA Hamburg  
[christian.freitag@hamburg-messe.de](mailto:christian.freitag@hamburg-messe.de)  
Tel.: +49 (0)40 3569-2685

#### Juliane Schönherr

PR Managerin PHOTOPIA Hamburg  
[juliane.schoenherr@hamburg-messe.de](mailto:juliane.schoenherr@hamburg-messe.de)  
Tel.: +49 (0)40 3569-2460

#### Über die PHOTOPIA 2022 | About PHOTOPIA 2022

##### PHOTOPIA Hamburg „1 Festival – 4 Tage live – 365 Tage online“

Unter dem Motto **#shareyourvision** findet in der Hansestadt und Medienmetropole im Norden zum zweiten Mal die PHOTOPIA statt. Vom 13. bis 16. Oktober 2022 wird die Hafenstadt an der Elbe damit zum Mekka der Foto- und Film-Enthusiasten. Eine völlig neue Messeerfahrung garantiert schon das auffällige Hallenkonzept. Eine Installation aus 350 Schiffs-Containern verwandelt die Messehallen dann wieder auf 20.000 Quadratmetern Fläche in eine futuristische Metropole mit spektakulären Fotomotiven. Auf den zwei großen Stages trifft sich das Who is Who der Branche. Erwartet werden u. a. Starfotograf **Rankin** (13.10. um 15:00 Uhr), die Vegan-Influencerin **Maya Leinenbach** von fitgreenmind (15.10. um 13:00 Uhr), Influencerin **Karo Kauer** (15.10. um 16:30 Uhr), Talkmaster und Fotograf **Markus Lanz** (16.10. um 14:00 Uhr) sowie Influencer **Younes Zarou** (16.10. um 16:30 Uhr). Zu den weiteren Highlights auf dem **PHOTOPIA Summit** gehören die **DroneZone**, der Bereich **Slow Photography**, die **PHOTOPIA Academy** mit Workshops und Fotowalks, **PHOTOPIA XR** rund um Augmented und Virtual Reality, spektakuläre Ausstellungen sowie die Konferenzen **Creative Content Conference** und **ImagingExecutives@PHOTOPIA**.

##### PHOTOPIA Hamburg “1 festival – 4 days live – 365 days online”

Under the motto **#shareyourvision**, the PHOTOPIA is taking place for the second time in the Hanseatic city and media metropolis in the north. From October 13th to 16th, 2022, the port city on the Elbe will become a Mecca for photo and film enthusiasts. The eye-catching hall concept alone guarantees a completely new trade fair experience. An installation consisting of 350 shipping containers will then transform the exhibition halls into a futuristic metropolis with spectacular photo motifs over an area of 20,000 square meters. The who's who of the industry meets on the two big stages. Among other things, Star photographer **Rankin** (10/13 at 3:00 p.m.), vegan influencer **Maya Leinenbach** from fitgreenmind (10/15 at 1:00 p.m.), influencer **Karo Kauer** (10/15 at 4:30 p.m.), talk show host and photographer **Markus Lanz** (10/16 . at 2:00 p.m.) and influencer **Younes Zarou** (16.10. at 4:30 p.m.). Other highlights at the **PHOTOPIA Summit** include the **DroneZone**, the **Slow Photography** area, the **PHOTOPIA Academy** with workshops and photo walks, **PHOTOPIA XR** for everything to do with augmented and virtual reality, spectacular exhibitions and the **Creative Content Conference** and **ImagingExecutives@PHOTOPIA**.

# DOWNLOAD PRESSE KIT!



## FARBEN | COLOURS



RGB: 255 / 255 / 110  
CMYK: 7 / 0 / 67 / 0  
Web: #ffff6e



RGB: 186 / 134 / 245  
CMYK: 44 / 51 / 0 / 0  
Web: #ba86f5



RGB: 255 / 127 / 34  
CMYK: 0 / 60 / 87 / 0  
Web: #ff7f22



RGB: 17 / 27 / 21  
CMYK: 82 / 62 / 69 / 83  
Web: #111b15

## SCHRIFTEN | FONTS

**Montserrat Bold**  
Montserrat Regular

## PHOTOPIA Community Content

**Kostenfreien Content** finden Sie auf [dieser Seite](#) unten. Sie dürfen die Geschichten sehr gern im Zusammenhang einer redaktionellen Berichterstattung über die PHOTOPIA nutzen. Sprechen Sie uns gern an für Video- und Bildmaterial.

You can find **free content** on [this page](#) below. You are very welcome to use the stories in connection with editorial coverage of PHOTOPIA. Feel free to contact us for video and image material.

## Social Media Text-Vorschläge | Social Media Text Suggestions



Die **#photopia** startet in Hamburg vom 13. bis 16. Oktober 2022 unter dem Motto **#shareyourvision** und mit einem inspirierenden Line Up in eine zweite Runde. Jetzt Ticket sichern! <https://www.photopia-hamburg.com/> **#bepartofthemultiverse**

Under the motto **#shareyourvision** the **#photopia** takes place for the second time in Hamburg from 13 to 16 October 2022 with an inspiring line up. Get your ticket now! <https://www.photopia-hamburg.com/> **#bepartofthemultiverse**



**#shareyourvision** @ **#photopia** 2022! Vom 13. bis zum 16. Oktober 2022 öffnet die **@photopia\_ham** in Hamburg zum zweiten Mal ihre Tore. Kreative Professionals, Content Creators und Menschen mit Leidenschaft für das Fotografieren und Videofilmen finden hier nach der erfolgreichen Premiere im letzten Jahr wieder eine Plattform für Inspiration und Austausch. Alle Infos und Tickets gibt es hier: <https://www.photopia-hamburg.com/> **#bepartofthemultiverse**

**#shareyourvision** @ **#photopia** 2022! From October 13 to 16, 2022, **@photopia\_ham** will open its doors in Hamburg for the second time. Creative professionals, content creators and people with a passion for photography and videography will find a platform for inspiration and networking after last year's successful premiere. All information and tickets are available here: <https://www.photopia-hamburg.com/> **#bepartofthemultiverse**



Vom 13. bis zum 16. Oktober 2022 findet die **#photopia** in Hamburg zum zweiten Mal statt und bietet ausstellenden Unternehmen sowie kreativen Professionals, Content Creators und Menschen mit Leidenschaft für das Fotografieren und Videofilmen unter dem Motto **#shareyourvision** eine Plattform für Inspiration und Austausch. Informationen und Tickets: <https://www.photopia-hamburg.com/> **#bepartofthemultiverse**

From October 13 to 16, 2022, **#photopia** will take place in Hamburg for the second time and under the motto **#shareyourvision**, offering exhibiting companies as well as creative professionals, content creators and people with a passion for photography and videography a platform for inspiration and networking. Information and tickets: <https://www.photopia-hamburg.com/> **#bepartofthemultiverse**